
Förslag – Årsmöte,
Larsbo bygdegårdsförening

Plats: Bygdegården

Tid: 2024-04-29, kl 18:30.

Närvarande: Johan Persson, Roland Eriksson, Mats Hallström, Björn Carlsson, Hans 
Eriksson, Peter Haglund, Christer Forsman, Sivert Johansson.

§1. Mötets öppnande.

Ordförande Johan Persson hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat .

§2. Parention.

Tyst minut för Lasse Persson

§3. Val av mötesordförande.

Årsmötet beslutade att välja Johan Persson till mötesordförande.

§4. Val av mötessekreterare.

Årsmötet beslutade att välja Mats Hallström till mötessekreterare.

§5. Val av protokolljusterare samt rösträknare.

Årsmötet beslutade att välja Björn Carlsson och Christer Forsman till protokolljusterare och rösträknare.

§6. Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkännes

§7. Fastställande av röstlängd.

Antalet röstberättigade medlemmar räknades och antecknades.

Årsmötet beslutade att fastställa röstlängden 8 st



§8. Årsmötets behöriga utlysande.
Årsmötet beslutade att anse årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst.
Utlyst via FB, ”Vi som bor i Larsbo” samt byns anslagstavla.
Utlyst via FB ”Larsbo bygdegårdsförening”
Utlyst via hemsida ”Larsbo bygdegård”

§9. Verksamhetsberättelse.

Verksamhetsberättelse för föregående verksamhetsår presenterades för årsmötet.

 Årsmötet beslutade aƩ godkänna verksamhetsberäƩelse och lägga dessa Ɵll handlingarna.

§10. Ekonomiska berättelse.

Ekonomisk berättelse för föregående verksamhetsår presenterades för årsmötet. .

 Årsmötet beslutade aƩ godkänna ekonomisk beräƩelse och lägga dessa Ɵll handlingarna.

§11. Revisionsberättelse.

Revisorsberättelse presenterades för årsmötet.

 Årsmötet beslutade aƩ godkänna revisionsrapporten.

§12. Resultat och balansräkningar.

Resultat och balansräkning presenterades för årsmötet.

 Årsmötet beslutade aƩ godkänna resultat och balansräkning.

§13. Frågan om ansvarsfrihet.

 Årsmötet beslutade aƩ bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.

§14. Fastställande av medlemsavgifter och övriga avgifter.

Förslag att medlemsavgiften på 150:-/person kvarstår.

 Årsmötet beslutade att medlemsavgiften för 2023 kvarstår. 150 SEK/person.
 BygdegårdenDag/Kväll medlem 250kr /600kr,    Fredag-Söndag 350kr/1000

§15. Fastställande av ersättning för styrelseledamöter samt revisorer.

Förslag att ingen ersättning utgår till styrelseledamöter samt revisorer.

§16. Val av ordförande (1år).

Valberedningen presenterar sitt förslag till ny ordförande för nästkommande period.
 Mötet beslutar att välja Johan Persson  på 1 år.



§17. Val av kassör. (2år)

Ny kassör skall väljas på 2 år.
 Mötet beslutar att välja Roland Eriksson på 2 år.

§18. Val av sekreterare. (2år)

Mats Hallström har ett år kvar på sitt uppdrag.

§19. Val av revisorer.

Valberedningen presenterar sitt förslag till revisorer.

 Omval Fredrik Hallström.
 Omval Ulla-Britt Carlsson

§20. Val av ersättare.

Valberedningen presenterar sitt förslag till ersättare.

 Martin Tomtlund.

§21. Val av valberedning.

Förslag till valberedning presenters. 2 ledamöter på 1 år.

 Vakant.
 Peter Haglund.

§22. Övriga val.

Förslag till följande funktioner.

 Uthyrning av bygdegården mm: Monika Forsman.
 Marknadsansvarig: Ulla-Britt Karlsson.

§23. Ombud till distriktsstämman.

Har redan varit. Ingen utsedd.

§24. Ombud övriga möten/stämmor.

Förslag till ombud för övriga möten/stämmor.

 Årsmötet beslutade aƩ ordförande är representant för föreningen vid möten/stämmor.



§25. Sammankallande för aktivitetsgruppen.

Förslag till sammankallande för aktivitetsgruppen.

 Årsmötet beslutade aƩ Hans Eriksson är sammankallande för akƟvitetsgruppen
 Aktivitetsgruppen ansvarar för bygdegården och övriga fastigheter.

§26. Underhåll av bygdegårdens mark och byggnader.

Årsmötet beslutar.
 Roland Eriksson fortsätter med gräsklippning/grönytor så länge de fungerar med ryggen.

Björn Carlsson blir backup.
 Badplatsen. Johan Persson kollar med kommunen om vi kan säga upp avtalet. Ersättningen är för 

låg i förhållande till ersättningsnivån.

§27. Stadgerevision.

Ingen stadgerevision.

§28. Firmatecknare.

Årsmötet beslutar att Ordförande samt Kassör är firmatecknare tillsammans för föreningen.
Kassören sköter bankkontakterna.

§29. Fastställande av verksamhetsplan för 2024.

Enligt bifogad verksamhetsplan.

§30. Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag.

Inge motioner har inkommit.

§31. Övriga frågor.

 Städdag bygdegården. Genomfördes 20/4. Aktiviteten utlystes via hemsidan och facebook samt via 
mail utskick. God uppslutning. Styrelsen tackar alla som närvarade.

 Marknadstält. Nytt tält skall beställas.
 Ny vimpel till Bygdegården. Stången måste fällas för att kunna bytas. Carlsson köper ny i Ullared.



Information och frågor inkommit från Annette Espelund
 Möjligheten att förlägga årsmötet tidigare på året.
 Hösten 2023 på initiativ av Smedjebackens Kommun kom representanter för MSB+Räddningstjänst till 

Bygdegården med intressanta frågor och fakta.
Deltog gjorde Monica & Christer Forsman, Annette & Torbjörn Espelund.

 För ett antal år sedan fick vi i byn möjlighet via Smb Kommun att
deltaga i en hjärtlungräddningskurs /HLR samt brandskydd/brandsläckning.
Om namninsamling inhämtas från bybor som missat HLR-kursen kan Räddningstjänst återigen ge oss 
möjligheten, denna gång i Bygdegården för övning.
Förslag om att sekreterare Mats Hallström kan skicka ut mail för namninsamling och Annette Norlén 
Espelund kan då vidarebefordra antal deltagare till Räddningstjänst för möjliga datum.
Våren är ett önskemål.

 För närvarande är ANE representant för Larsbo Bygdegårdsförening under Aktivitetsgruppen i 
Söderbärke Hembygdsförening.
Siw Östlund från Smb Kommun har önskemål om att få med representanter från byarna tillhörande Smb.
Meningen är att informera, involvera och ge stöd till byarna.
En förhoppning är att två personer kan representera Bygdegårdsföreningen för att närvara men även 
avlösa varandra på möten som sker i Söderbärke där även Siw Östlund närvarar.
I nuläge har ANE skickat protokoll från möten till ordförande Johan Persson samt sekreterare Mats 
Hallström, intressant är ju om aktuell information återkopplas samt även når ut i byn och kan pratas och 
funderas omkring.
Min fråga är på vilket sätt det kan ske?

Kommunens/VBAB infiltrationsanläggning fungerar inte. Avlopp läcker ut på Johans åkrar. Byn och 
bygdegårdsföreningen skall skicka in en skrivelse där vi kräver pengarna tillbaka då vi inte har fått det vi 
betalar för. Användningsförbud på infiltrationsanläggningen from i höst.

§32. Mötets avslutande.

Mötesordförande tackar alla närvarande och förklarar årsmötet avslutat.

Mötets ordförande Sekreterare

________________________ ________________________

/Johan Persson/ /Mats Hallström/

Justeras Justeras

________________________ ________________________

/Björn Carlsson/ /Christer Forsman/


